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Antennelauget Masten 

Referat fra ordinær laugsforsamling 17. januar 2023 kl. 19.30 i Timianhaven 12, Hvalsø.  

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Revideret årsregnskab for 2022 

4. Bestyrelsens forslag til budget og kontingent for 2023 

5. Indkomne forslag 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant 

a) Valg af kasserer. På valg er Poul-Erik Göttsche, modtager genvalg. 

b) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. På valg er Peter Behrendt Lau og Ib Johansen, begge 

modtager genvalg. 

c) Valg af 1 bestyrelsessuppleant. På valg er Niels Bryde Lorentzen, modtager genvalg. 

7. Valg af intern revisor og revisorsuppleant. På valg er Jens Friismose, modtager genvalg, samt 

revisorsuppleant Christian Hirtsø Clausen, modtager ikke genvalg. 

8. Eventuelt.  

Referat:  

Til stede var bestyrelsen ved fmd. Michail Grunnet, kasserer Poul-Erik Göttsche, næstfmd. Peter B. 

Lau, sekretær Ib Johansen, bestyrelsesmedlem Torben Østergaard samt suppleant Niels B. 

Lorentzen. Desuden deltagelse af 4 husstande.  

1. Bestyrelsen foreslog Betty Hansen som dirigent, og Betty valgtes. Hun konstaterede, at 

mødeindkaldelse jfr. vedtægterne var sket rettidigt, og laugsforsamlingen derfor er lovligt 

afholdt.  

2. Bestyrelsens beretning fremførtes af formanden, der bl.a. nævnte, at året 2022 havde været 

en begivenhedsrig periode, siden senest afholdte laugsforsamling den 28. marts 2022. Der 

havde været adskillige bestyrelsesmøder og møder med YouSee og DKTV (Dansk kabelTV). 

Mastens anlæg blev opgraderet til DOC 3.1 og afsluttet i juni 2022, hvorved 

bredbåndshastigheden er øget til 1 Gigabit. YouSee ændrede i efteråret tilbuddene på 

internethastighed, hvorved der nu kan modtages 200, 300 samt 1000 Mbit. Et medlem måtte i 

efteråret konstatere ikke at kunne modtage 1000 Mbit. Det viste sig ved målinger af Mastens 

kabler, at der er sket en såkaldt dæmpning af forsyningskablet, hvorved medlemmet kun kan 

modtage 300 Mbit bredbåndshastighed. Bestyrelsen har efterflg. afholdt møder med YouSee 

og DKTV om problemet. Mere herom omtalte kassereren under fremlæggelse af 

budgetforslaget. Den 24. august blev der afholdt et åbenthus arrangement med YouSee, 

hvilket var godt besøgt, og flere fik derved tilmeldt sig foreningens email service, samt 

besvaret diverse spørgsmål af YouSee medarbejderne. Fmd. omtalte desuden, at der p.t. er 55 

husstande tilmeldt foreningens email service, hvilket er under 25% af medlemmerne. 

Bestyrelsen har på mødeindkaldelsen meddelt, at indkaldelse til fremtidige laugsforsamlinger 

fremover kun vil ske via Mastens email service, på hjemmesiden samt via opkrævninger på 

giro/BS.  Forsamlingen kunne godkende beretningen. 

3. Kasserer Poul-Erik Göttsche omtalte Mastens reviderede regnskab, som var beskrevet i 

mødeindkaldelsen. Der var indtægter på 852.194 kr., og udviste udgifter på 853.376 kr., hvilket 

gav et driftsresultat på minus 1182 kr. Endvidere omtalte kassereren foreningens aktiver, 
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passiver og skyldige omkostninger, også disse var omtalt i førnævnte mødeindkaldelse. 

Regnskabet godkendtes.  

4. Bestyrelsens forslag til budget og kontingent for år 2023 var omtalt i mødeindkaldelsen, og 

forklaredes af kassereren. Kontingentet til Masten bliver øget fra 10 kr. til 40 kr. månedligt, 

eller 120 kr. årligt til 480 kr. årligt, hvilket skyldes der sker en nødvendig 

opsparing/kapitaløgelse til fremtidig vedligeholdelse af Mastens kabelnet / udbedring af 

skaderne, samt øgede elpriser. Opsparingen til udbedring af dæmpningen / skaden på 

forsyningskablerne på Enebærhaven / Myntehaven forudses udgøre ca. 88.000 kr. årligt, 

hvorved reparationen må vente to år, indtil opsparingen er tilstrækkelig. Dette jfr. indhentet 

tilbud.  Desuden omtaltes TV pakkepriserne for år 2023, disse også oplyst i mødeindkaldelsen. 

Budgettet samt Mastens kontingent for året 2023 blev godkendt. 

5. Indkomne forslag fra medlemmerne var ikke modtaget.  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. Kasserer Poul-Erik Göttsche genvalgtes. Desuden genvalgtes 

Peter B. Lau samt Ib Johansen. Bestyrelsessuppleant Niels Bryde Lorentzen genvalgtes. 

7. Valg af intern revisor. Genvalg af Jens Friismose. Revisorsuppleant Christian Clausen ønskede 

ikke genvalg. Ny revisorsuppleant valgtes Erik Hansen, Timianhaven 21. 

8. Eventuelt. Et spørgsmål om nye medlemmer i Masten i nybyggede områder besvaredes med, 

at der lægges fibernet, hvorfor der ikke kommer nye medlemmer fra disse områder.  

Mødet afsluttet kl. 19.58, og dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

N.B. Efter laugsforsamlingens møde afholdt bestyrelsen et kort konstituerende møde, 

hvorefter formand er Michail Grunnet, kasserer Poul-Erik Göttsche, næstformand fortsat er 

Peter Behrendt Lau, sekretær Ib Johansen, samt bestyrelsesmedlem Torben Østergaard.  

 
Ref. Ib Johansen 


